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IC Warning
This device complies with Industry Canada license-exempt RSS standard(s). Operation is subject to the 
following two conditions:
(1) this device may not cause interference, and (2) this device must accept 
any interference, including interference that may cause undesired operation of the device.Le present 
appareil est conforme aux CNR d"industrie Canada applicables 
aux appareils radio exempts de licence.
L'exploitation est autorisee aux deux conditions suivantes :
(1) l'appareil ne doit pas produire de brouillage, et (2)l’ utilisateur de 
l'appareil doit accepter tout brouillage radioelectrique subi, meme si le 
brouillage est susceptible d'en compromettre le fonctionnement.
The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement.
To maintaincompliance withRSS-102-Radio Frequency (RF) Exposure 
guidelines,
this equipment shouldbe installed and operated with a minimum distance of 
20cm between the radiator and your body.
le dispositif de a ete evalue a repondre general rf exposition exigence.pour 
maintenir laconformite avec les directives d'exposition du RSS-102-Radio 
Frequence (RF).ce materiel doitetre installe et exploite a une distance 
minimale de 20 cm entre le radiateur et votre corps.




